

Attestation / Certificate

Je soussignée, Alexandra Laliberté De Gagne, Responsable du Service des Relations Internationales à Toulouse INP, institution coordinatrice du projet Erasmus+ n°2022-1-FR01-KA171-HED-000070854, dans lequel notre établissement est en collaboration avec la National University of Life and Environmental Sciences of Ukraine, atteste que Vita Stokral a effectué une semaine de « job shadowing » dans le cadre de ce projet au sein de Toulouse INP du 2 au 6 juin 2025.

I, the undersigned, Alexandra Laliberté De Gagne, Head of International Office, at Toulouse INP, coordinating institution of the Erasmus+ project n°2022-1-FR01-KA171-HED-000070854, program in which our establishment is in collaboration with the National University of Life and Environmental Sciences of Ukraine, certify that Vita Stokral has completed one week of job shadowing in the framework of this project within Toulouse INP from June 2 to 6, 2025.

Alexandra Laliberté de Gagne
Head of International Office at Toulouse INP

Toulouse, 10 / 06 / 2025

